
POJASNILO DELEGATA KRAJANOM KS »JOSIP PRAŠNIKAR«

Soglasja za nove gostilne
Poročevalca »Dogovorov« sta v št. 5 z dne 24. marca objavila v rubrlki Po

sledeh delegatskih vprašanj informacijo s se/e zbora krajevnih skupnosti
občine Ljubljana Center, kl Jo je kot odgovor na delegatsko vprašanje delega-
tov KS »Josip Prašnlkar« podal predsednlk komlteja za urbanizem, komunalo
in gradbene zadeve SOb Ljubljana Center Martin Zorec In nosl naslov »So-
glasje za nove gostilne.«

V informaciji komiteja za urbanizem, ko-
munalo in gradbene zadeve delegatom so
neresnična naslednja dejstva:

Da sem kot bivši predsednik sveta bivše
KS Kolodvor septembra 1980 sodeloval in
vodil komisijo za dodeljevanje poslovnih
prostorov pri SSS Ljubljana Center na seji,
na kateri je ta komisija poslovni prostor na
Petkovškovem nabrežju št. 21 namenila za
preureditev v zasebni gostinski lokal. Komi-
te za urbanizem, komunalo in gradbene za-
deve smatra, kakor navaja, da je bila sama
moja prisotnost na tej seji že dovolj, da je
lahko ugotovljeno, da obstaja za namemb-
nost tega lokala in njegovo dodelitev v go-
stinske namene tudi soglasje KS »Josip
Prašnikar«.

Ker se je del krajanov KS »Josip Prašni-
kar« pritožil krajevni skupnosti na na-
membnost in dodelitev omenjenega poslov-
nega prostora, dajem našim krajanom na-
slednje p^jasnilo:

1. Septembra 1980 nisem bil več predse-
dnik sveta bivše KS Kolodvor, ker sta zaži-
vela in delovala že novo izvoljena sveta v KS

Kolodvor - sever in jug (sedaj »J. Prašni-
kar«).

2. Ostal sem delegat naših krajanov v ko-
misiji za dodeljevanje poslovnih prostorov
pri SSS Ljubljana Center in kot tak sem bil
izvoljen za predsednika te komisije. Vendar
kot delegat na sejah komisije nikdar ne da-
jem soglasja brez predhodnega sklepa sa-
moupravnih organov krajevne skupnosti.

3. Na seji komisije za dodeljevanje poslov-
nih prostorov pri SSS Center z dne 14. 10.
1980 (in ne septembra), na kateri so dodelili
poslovni prostor na Petkovškovem nabrežju
št. 21, sploh nisem bil prisoten, kar je razvi-
dno iz zapisnika. Sejo je v moji odsotnosti
vodil drug član komisije, kar je nasprotno
trditvam v odgovoru delegatom v zboru KS
SOb Lj. Center.

Toliko v pojasnilo krajanom, ki so me de-
legirali v komisijo, Komiteju za urbanizem,
komunalo in gradbene zadeve SOb Lj. Cen-
ter pa v opozorilo, da v bodoče bolje preveri-
jo dejstva in ne posredujejo delegatom nere-
sničnih odgovorov.
Peter Dimnik,

LJubl|ana,
Komentkega 14


